
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 
 

Indiener : Marc HENDRICKX 
 

 
Datum: 17/04/2024  

 
 

Onderwerp vraag:   De plantenbakken op de Vesten; 
 

 
Toelichtende nota : 
  

Er zijn n.a.v. de tijdelijke herinrichting van de Vesten op een 
bepaald moment her en der houten plantenbakken geplaatst, waarvan er op dit 

ogenblik al veel uit het straatbeeld verdwenen zijn. 
 

Hoeveel houten plantenbakken werden er destijds geplaatst? 
 

Wat was het kostenplaatje hiervoor? 

 
Hoeveel staan er op heden nog geplaatst? 

 
Wat gebeurde er met de inmiddels verwijderde exemplaren? 

 
 
 
Naam : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 


